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   ولــی خیلی ها انتظار 
نداشتند برابر کره و قرقیزستان به 

سختی برنده شویم.
ما وقتی به یک تیم 6یا 4 گل می زنیم می گویند حریف 
ضعیف اســت، وقتی هم با اختلاف کم بازی را می بریم 
می گویند تیم ملی ضعف دارد و خوب نتیجه نمی گیرد. 
خودمان هم نمی دانیم براســاس چــه منطقی صحبت 
می کنیم. شــما می توانید این را به وضــوح ببینید که 
تیم های درجه 2 و حتی درجه3آسیا نسبت به گذشته 
پیشرفت کرده اند و دیگر مثل گذشــته نیست که آنها 
با اختلاف چند گل شکســت بخورند. آنها برای بزرگان 
آســیا مثل ایران، ژاپن، کره جنوبی و عربستان حریفان 
سرسختی هســتند. باور کنید فوتبال با گذشته خیلی 

فرق کرده است.

  خیلی ها معتقدند قلعه نویی جوانگرایی 
خاصی در تیم ملی انجام نداده است. در این مورد 

چه صحبتی داری؟
ببینید، حدود 25 بازیکن به تیم ملی دعوت می شوند و 
شما شک نکنید هر مربی دیگری هم بیاید همین نفرات 
را دعوت می کند، شاید فقط 5یا 10 درصد اختلاف ببینیم. 
بازیکنان جوان هم در این مدت دعوت شدند، شاید کم 
و بیش بازی کرده باشند ولی به هر حال دعوت شدند و 
به بعضی از آنها هم میدان داده شــد. آنهایی که در این 
زمینه انتقاد می کنند، شاید اکثرشان همان هایی باشند 
که از نتیجه نگرفتن تیم ملی هم انتقاد می کنند. ما باید 
بدانیم از فوتبال چه می خواهیم، بایــد بدانیم تیم های 
باشگاهی و ملی ما در چه موقعیتی قرار دارند. ما در سال 
2025هســتیم ولی نمی توانیم بازی های خانگی مان را 
در ایران برگزار کنیم. ما هنوز بــرای تیم ملی ایران یک 
اســتادیوم اختصاصی و جدید نداریم، باشگاه های ما با 
مشکل زمین تمرین و استادیوم رو به رو هستند. ما مشکل 
سخت افزار و ساختار داریم، آیا وقتی می خواهیم در مورد 

عملکرد تیم ملی صحبت کنیم، این چیزها را می بینیم؟

  خیلی ها معتقدند فوتبــال ایران دیگر 
نمی تواند مثل گذشته ستاره تولید کند، نظر خودت 

چیست؟
بله، در این زمینه هم مشکل داریم چون توجهی به فوتبال 
پایه نداریم. ما ســاختار مناســبی در فوتبــال نداریم و از 

استانداردهای روز فوتبال هم عقب هستیم.

  فکر می کنــی در جام جهانی به مرحله 
حذفی صعود کنیم؟

صحبت در این زمینه خیلی زود است. همه ما دوست داریم در 
جام جهانی به مرحله حذفی برویم و با تیم های سرشناس تر 
بازی کنیم، ولی سؤال مهم این است که چگونه برای این جام 
آماده خواهیم شد؟ آیا بازی دوستانه خوبی خواهیم داشت که 
به تیم ملی کمک کند و محک جدی بخوریم؟ آیا در این چند 
سال بازی های دوستانه خوبی انجام داده ایم که آن را مثال 
بزنیم؟ من فکر نمی کنم برای جام جهانی هم بازی دوستانه ای 
داشته باشیم که بتواند به ما کمک کند. این خیلی مهم است 
که یک تیم برای ورود به یک تورنمنت مهم مثل جام جهانی، 

چگونه آماده شده و چه اردوهایی را پشت سر گذاشته است.

  در جام ملت ها هم یــک فرصت مهم را 
برای قهرمان شدن از دســت دادیم و حتما می دانی 
که قلعه نویی بعد از این جام هم به شــدت مورد نقد 

قرار گرفت.
ما 50 سال اســت که در جام ملت ها قهرمان نشده ایم و باید 
دنبال دلیلش باشیم که چرا 5دهه جام نیاورده ایم. با قلعه نویی 
قهرمان نشــدیم، مگر با مربیان دیگر شدیم؟ قهرمان شدن 
در جام ملت ها یا لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان، مولفه های 
خودش را دارد. قهرمان شدن برنامه ریزی می خواهد، ساختار 
حرفه ای و آینده نگری می خواهد که ما هیچ کدام را نداریم. 
قطر چه کارهای مهمی در 10 سال گذشــته انجام داد که 
قهرمان شد، آیا این موفقیت تصادفی بود؟ نگاه ما فقط نباید 
به بازیکن یا سرمربی باشد، این درست نیست که قلعه نویی 
را سیبل کنیم. در این سال ها با بازیکنان و مربیان مختلف در 

جام ملت ها حاضر شدیم ولی به قهرمانی نرسیدیم که 
دلایل خودش را دارد. من این حرف ها را به این دلیل 
نمی زنم که الان در کادر فنی تیم ملی هستم، حتی 

اگر در کادر فعلی هم نبودم چنین نظری داشتم.

  تو فکر می کنی ایران در جام 
ملت ها یک تیم ناکام بود؟

فکر نمی کنم اینطور باشد. ما ژاپن را بردیم و 
برابر قطر هم بدشانس بودیم.

  ولــی خیلی هــا تصــور 
نمی کردند به قطر ببازیم؟

بله، ما به همین تیم در مقدماتی جام جهانی 4 گل 
زدیم. فوتبال همین است و ممکن است هر تیمی 
روز خوب و بد داشته باشد. بازیکنان و مربیان در 
جام ملت ها به هیچ عنوان کم کاری نکردند، ما تا 
جایی که امکان داشت جنگیدیم ولی متأسفانه 
نشد که به فینال برویم. از طرفی قبل از شروع 

جام هم بازی های تدارکاتی خوبی نداشتیم.

  در مورد کیفیت لیگ برتر 
ایران چه صحبتی داری؟

نه خوب اســت نه بد. من در مورد مشکلات 
صحبت کردم، وقتی این مشکلات را داشته 

باشیم، دیگر نباید توقعات زیاد باشد.

  در لیگ برتر کدام تیم را 
مدعی اول قهرمانی می دانی؟

پیش بینی سخت و تقریبا غیرممکن است. 
4، 3 تیم دنبال قهرمانی هستند و تیمی به 
هدفش می رســد که تمرکز بالا و کمترین 
اشتباه را داشته باشــد. در این سال ها هم 
معمولا قهرمــان در هفته آخر مشــخص 

شده است.

نكته بازی

بالاخره ممنونی یا شاکی؟
هنوز جوهر حکم اخراج فرشــید ســمیعی خشــک نشــده بود که مربی 
دروازه بان های اســتقلال به او یورش برد. بهزاد غلامپور در مصاحبه ای تند، 
مدیرعامل پیشین استقلال را متهم کرد که جواد نکونام را فراری داده و در فضای 
مجازی خط می داده تا مربی و بازیکنان را بزنند. حالا کاری به این نداریم که خود 
نکونام طوری نتیجه گرفته و رفتار کرده بود که بعد از خداحافظی دل هیچ کس 
برایش تنگ نشد؛ مهم سرعت عمل آقابهزاد در تطبیق یافتن با شرایط است. 
مربی گلرهای استقلال که گویا دیگر با این سمت هم باید خداحافظی کند، در 
حالی به سمیعی تاخته که تقریبا یک  ماه پیش در موردش گفته بود: »با تلاش 
آقای سمیعی و البته مساعدت های مهندس شهریاری که جا دارد از آنها تشکر 
کنم، ما اردوی بسیار خوبی را پشت سر گذاشتیم.« بالاخره ممنونی یا معترض؟ 

آهان؛ بستگی به حکم دارد!

واقعا هم بدون حاشیه بود!
این چند روز که پرسپولیس دنبال مربی خارجی بود و البته پیدا نمی کرد، یک 
شایعه عجیب در فضای مجازی منتشر شد؛ اینکه برای سرمربی جدید شرط 
گذاشته اند حتما باید مهرداد خانبان به عنوان آنالیزور در کنار تیم کار کند. به این 
ترتیب و از آنجا که گزینه های پیشنهادی دوست داشتند کادرشان را بیاورند، این 
مذاکرات به نتیجه نمی رسید. راستش اصل شایعه خیلی عجیب تر از آن است که 
آدم باور کند، اما در عین حال مسائلی در این فوتبال دیده ایم که دیگر هیچ چیز را 
غیرممکن نمی دانیم. به هر حال آقای خانبان در همین راستا استوری گذاشت و 
نوشت دست مربی بعدی برای انتخاب کردن یا نکردن او باز است و اگر برگزیده 
نشود، مثل دوران مربی قبلی بدون حاشیه کنار خواهد رفت. احسنت چه مثال 
خوبی زدی؛ آن جدایی خیلی بی حاشیه بود. فقط از صبح روز بعد زمین و زمان 
را روی سر گاریدو خراب کردند و همزمان یک فایل صوتی هم از جنابعالی در 

مورد فقدان شعور آن مربی به انتشار رسید!

نترس، گل بزن، حساب نمی شود!
لوکاس ژوآئو که بعد از پایان نیم فصل اول زمزمه های زیادی در مورد احتمال 
جدایی اش از پرسپولیس منتشر شــده بود، فعلا در جمع سرخپوشان مانده 
و شــاید اگر باشــگاه نتواند بازیکن خارجی بگیرد، این حضور همچنان هم 
ادامه داشته باشد. ژوآئو البته فوتبالیست خیلی بدی نیست و برخی حرکات 
بدون توپش خوب است، اما به شکل عجیبی با گل زدن میانه ندارد. او که در 
کل نیم فصل اول فقط یک گل آن هم در جام حذفی مقابل تیم دســته اولی 
مس سونگون به ثمر رسانده بود، اخیرا حتی در جریان برتری 6بر صفر قرمزها 
مقابل چادرملو در بازی تدارکاتی هم نتوانست برای تیمش گل بزند. این در حالی 
است که مثلا یک بازیکن جوان به اسم علیرضا خدادادی در این مسابقه 2گل به 
ثمر رساند. آقا لااقل در دوستانه ها گل بزن نترس؛ در آمار رسمی ات به حساب 

نمی آید و چیزی از ارزش هایت کم نمی شود!

قلعه نویی سیبل نشودقلعه نویی سیبل نشود
آندرانیک تیموریان از آخرین شرایط تیم ملی و انتقادها از کادرفنی می گوید

Andranik Teymourian

جام جهانی
 انتظار مردم و فوتبالی ها این است 

که برای اولین بار در جام جهانی به مرحله 

حذفی برویم. این انتظار منطقی نیست ؟ ما به 

عقاید مردم احترام می گذاریم و دوست داریم آنها 

را خوشحال کنیم ولی باید واقعیت ها را هم ببینیم. به 

همین کشورهای همسایه مثل عربستان، امارات یا قطر 

نگاه کنید، آنها چگونه پیشرفت کرده اند و ما در چه 

وضعیتی هستیم. با این حال بازیکنان و کادر فنی 

تیم ملی نهایت تلاش خودشان را می کنند 

تا مردم خوشحال شوند.
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